
Frederiksodde Skole 
Fredericia Kommune 

Skolebestyrelsesmøde 170306 - Referat 

Mødeleder: 
Jan Jensen 

Sekretær:  
Anders Nielsen 

Fraværende: 
Lone Erlandsen 

Deltagere: 
Jan Jensen, Niklas Andersen, Carina Arnesen, Bjarne Christensen, Tina Fogdal, Henriette Holst,  
Christian Ellekrog, Anders Nielsen, Gitte Christensen, Jonas Juhl-Berg  
Malene Søgaard-Andersen og Emil Holst deltog i første del af mødet (punkt 2)  
Inge-Lise Andersen var inviteret med som gæst 

 
 

Nr. Dagsorden Bilag/indstillinger Referat 

1 Godkendelse af referat 
170222 

Bilag Godkendt 

2 Fra elevrådet –  
Ungemiljøansøgning 

 Emil:  
Emne omkring affald. Alle fra elevrådet passer på deres 
egen skole.  
Topmøde. Emnet var bl.a. trivsel. De blev delt op i 3 
hold. Ud af 10 ord skulle man vælge 3 ord. Alle havde 
fællesskab på.  

Malene:  
Ungemiljømidler kr. 100.000. Pengene kunne bl.a.  
bruges til de fysiske rammer eller airtrack mm.  
Medarbejderne skal også inddrages heri.   

3 Status på samarbejdet 
FOS og Stendalen  
v/ Inge-Lise Andersen 

 Inge-Lise fortalte om samarbejdet mellem Stendalen og 
Frederiksodde Skole.  
En børnehave og en skole er meget forskellige organisa-
torisk.  
Der arbejdes med overgange fra daginstitution til skole i 
samarbejde med CPU. Naturlige snitflader er naturfags-
vejledere, fælles skrælleuge, naturfagsuge, PLUC.  
Vivi, Gitte og Inge-Lise kigger på en god overgang fra 
børnehaven til skolen. Det kan også dreje sig om børn 
fra andre institutioner – ikke kun fra Stendalen.  
Der har i det hele taget været arbejdet med ”den gode 
overgang” mellem børnehave og skole i hele kommu-
nen.  
Stendalen arbejder med PODD. PODD er et vigtigt red-
skab.   

4 Budget til godkendelse Bilag Anders og Jonas fremlagde budget til endelig godken-
delse. Budgettet 2017 blev godkendt af bestyrelsen.   

5 Lejrskoler  Christian: 
Principperne omkring lejrskoler er ikke særlig hensigts-
mæssige. Christian prøver at lave et udkast til, hvordan 
medarbejderne ser på det, altså et nyt oplæg til princip-
perne. 

Sættes på som punkt til næste skolebestyrelsesmøde.  

6 Aftentilbud Damvej  Drøftelse i forhold til henvendelse fra en forælder.   

7 Ny B&U-politik (Evt.)  Udsat  

8 Økonomi 
 

 Intet at bemærke (se punkt 4)  
 

 



Nr. Dagsorden Bilag/indstillinger Referat 

Drift & anlæg  
 
 
 
 
 
 
 
Personale 

Parkeringsplads:  
Det forventes, at de starter på parkeringspladsen i uge 
26/2017. Den skulle være færdig i løbet af 10 uger.  
Den løsning, som er valgt, skaber nogen flere handicap-
parkeringspladser. Det store punkt er at få skilt fodgæn-
gere og cyklister fra busser og biler.  
Trafikplan på næste dagsorden.  
 
Intet at bemærke  

9 Afdelingsrådene  
 
Medarbejderrep  
 
Elevråd 

 Intet at bemærke 

10 Meddelelser   

11 Eventuelt   

13 Næste møde  Den 26. april 2017 kl. 17.00  

 


